
Zápis
ze Zasedání zastupitelstva obce Hluboké Mašůvky

konaného dne 28.5.2024 v 18,00 hod. v sále KD

1. Zahájení. Určení ověřovatelů a zapisovatele

Zahájení zasedání zastupitelstva obce Hluboké Mašůvky provedla starostka obce Leona
Kučerová v 18,00 hod. v sále KD. Starostka konstatovala, že zasedání bylo řádně svoláno.
Informace podle § 93, odst. 1 zákona 128/2000 Sb. o obcích byla zveřejněna v souladu se
zákonem po dobu nejméně 7 dnů a to od 20.5.2024 do 28.5.2024. Současně byla
zveřejněna na elektronické úřední desce a vyhlášena místním rozhlasem.

Dle prezenční listiny zastupitelů (viz. příloha č.1) je přítomno 8 z celkového počtu
9 zastupitelů, takže zastupitelstvo obce je usnášeníschopné (§92, odst.3 Zákona). Dále je
přítomno 7 občanů.

Starostka navrhla ověřovateli zápisu místostarostu Michala Kroupu a zastupitele
Petra Kloudu, zapisovatelem určila účetní Janu Gabrhelovou.

Starostka informovala, že zápis ze zasedání zastupitelstva obce ze dne 26.3.2024
byl ověřovateli ověřen bez připomínek a zápis je zveřejněn na webu obce.

2. Projednání programu VZZO

Starostka sdělila, že navrhuje programu jednání zastupitelstva obce tak, jak byl zveřejněn na
úřední desce se změnou v pořadí bodu č. 6. Příspěvek na spolufinancování sociálních
služeb v ORP Znojmo, který navrhuji posunout jako bod č. 11 a navrhuji doplnění o bod
č. 10. Rybářský řád.
Usn. č. 1) ZO schvaluje program dle přílohy č. 2. vč. doplnění o bod č. 11. Rybářský
řád.

Hlasování: pro 8 – proti 0 – zdržel se 0

3. Rozpočtové opatření č. 2/2024 a č. 3/2024

Starostka informovala, že v rámci rozpočtového opatření č. 2/2024 došlo k narozpočtování
dotace od Ministerstva vnitra ve výši 450.000,- Kč a 146.500,- Kč dotace od Jihomoravského
kraje na požární přívěs pro hašení. A u výdajů došlo k rozpočtování výdajů na úhradu
požárního přívěsu pro hašení, na čištění obce a dalších drobných výdajů. Celkové změny na
straně příjmů i výdajů činí 707.700,- Kč.

V rámci rozpočtového opatření č. 3/2024 nedošlo k podstatným změnám v položkách
rozpočtu. Pouze se rozpočtují převody mezi pokladnou, bankou a rozpočtovými účty, celkem
626.000,- Kč na straně příjmů i výdajů.
ZO bere na vědomí rozpočtové opatření č. 2/2024 a č. 3/2024.

4. Řád veřejného pohřebiště Hluboké Mašůvky

Obec v minulých měsících postavila nové kolumbárium. Proto bylo potřeba tuto novou
možnost způsobu pohřbení doplnit do Řádu veřejného pohřebiště Hluboké Mašůvky.

Usn. č. 2) ZO schvaluje Řád veřejného pohřebiště Hluboké Mašůvky v předloženém
znění.
Hlasování: pro 8 – proti 0 – zdržel se 0



5. Režim provozu koupaliště na rok 2024

Starostka informovala, že v rámci porady zastupitelů bylo pro sezónu 2024 na koupališti
rozhodnuto, že stánek s občerstvením bude provozovat obec na své jméno. Brigádníky má
obec zajištěny, některé dny budou doplněny směny námi z obecního úřadu. Z těchto důvodů
a z důvodu čerpání dovolených bude omezen provoz obecního úřadu.
Provozní doba zůstává stejná jako minulý rok - červenec a srpen denně od 10:00 -
20:00 hod.

Usn. č. 3) ZO schvaluje provozní režim koupaliště v Hlubokých Mašůvkách tak, že
provoz stánku s občerstvením zajišťuje obec a provozní doba je červenec - srpen od
10:00 - 20:00 hod.

Hlasování: pro 8 – proti 0 – zdržel se 0

6. Žádost o finanční příspěvek Junák - Hluboké Mašůvky

Starostka sdělila, že obec obdržela žádost o finanční příspěvek na činnost nově vzniklého
skautského oddílu v Hlubokých Mašůvkách ve výši 20.000,- Kč. Příspěvek by byl použit na
vybavení oddílu, vzdělávání vedoucích, rozšíření táborového vybavení a na program oddílu.

Usn. č. 4) ZO schvaluje poskytnutí dotace ve výši 20.000,- Kč Junáku - český skaut,
středisko Jevišovice z.s., Jevišovice 230, na činnost 2. oddílu vlčat a světlušek
Hluboké Mašůvky.

Hlasování: pro 8 – proti 0 – zdržel se 0

7. Zrušení veřejné zakázky Fotovoltaická elektrárna u ČOV, odstoupení od Rozhodnutí o
dotaci na tuto akc

Starostka sdělila, že obec měla příslib dotace v rámci Operačního programu ŽP cca
400 tis. Kč na realizaci fotovoltaické elektrárny pro provoz ČOV. Bohužel obec v průběhu
času zjišťuje, že poskytovatel dotace mění podmínky a zpřísňuje požadavky, které přestaly
být pro obec výhodné a smysluplné. Po realizaci veřejné zakázky byla nejnižší nabídka na
realizaci od fy ZENES ve výši 400 tis. Kč bez DPH. Což je výrazně méně, než bylo původně
uvažováno (900 tis. Kč). Poskytovatel dotace nebyl do dnešního dne schopen závazně
odpovědět, zda příslib dotace zůstává ve výši 400 tis. nebo by byl s ohledem na
vysoutěženou částku krácen. Navíc byly dodatečně sdělovány podmínky pro fázi
udržitelnosti projektu (5 let po realizaci) - nutnost vést energetický management všech
objektů obce, monitoring výroby a spotřeby FVE, energetický posudek.
Před podpisem smlouvy s fy ZENES v rámci veřejné zakázky bylo zjištěno, že smlouvu
nelze uzavřít, neboť uchazeč v ní změnil hodnoty a podmínky závazného návrhu smlouvy,
což není přípustné. S ohledem na výši vysoutěžené ceny (zakázka malého rozsahu) se
rozhodli zastupitelé v rámci porady toto výběrové řízení zrušit.
Při dalším postupu se zvažovaly 2 varianty: pokračovat v dotačním projektu, splnit tedy
všechny požadavky a znovu vysoutěžit realizaci veřejnou zakázkou - to odhadla obec v
nákladech na dalších 655.250,- Kč, při započtení dotace (nejistě) 400 tis. by projekt vyšel na
cca 250 tis. Kč, avšak při povinnosti dodržet parametry, riziko následné kontroly, nedodržení
energetického managementu, nemožnosti odprodeje přebytků el. energie do sítě apod.

Tuto variantu porovnala obec s druhou možností, pokračovat bez dotačního projektu,
napřímo zadat zakázku fy ZENES s nejnižší nabídkou (kterou firma ještě snížila) ve výši
342 tis. Kč. V této variantě by obec nemusela dodržovat žádné závazné podmínky co do
budoucího využití, výroby, obchodování apod.



Proto byla jako výhodnější varianta vzhledem ke všem podmínkám vyhodnocena na poradě
zastupitelů varianta bez dotace.

Usn. č. 5) ZO schvaluje zrušení veřejné zakázky Fotovoltaická elektrárna u ČOV
a schvaluje odstoupení obce Hluboké Mašůvky od právního aktu Rozhodnutí o dotaci
na tuto akci.

Hlasování: pro 8 – proti 0 – zdržel se 0

8. Žádost o pronájem části pozemku p.č. 2742/1 v k.ú. Hluboké Mašůvky

Obec obdržela žádost paní xxxxxxxx (nový bytový dům společ. Fachkas) o pronájem části
pozemku naproti domu za účelem využití jako parkovací místo. Vedle toho pozemku je již
pozemek pronajat p. xxxxx, tento by tedy na něj navazoval.

Usn. č. 6) ZO schvaluje záměr pronájmu části pozemku p.č. 2742/1 v k.ú. Hluboké
Mašůvky o výměře cca 15 m2 za účelem využití jako parkovací místo. Minimální
nabídková cena činí 500,- Kč/rok.

Hlasování: pro 8 – proti 0 – zdržel se 0

9. Záměr směny části pozemků p.č. 1591/3 a p.č. 1619/22 za část pozemku p.č. 2709 (akce
místní komunikace Ke Křížku)

Obec realizuje obnovu místní komunikace v lokalitě Ke Křížku a Za Školou. Při realizaci bylo
zjištěno, že pro vedení místní komunikace v části od RD xxxx a xxx nejsou pozemky obce
dostatečně široké pro realizaci komunikace, a tak bylo jednáno s majiteli dotčených
pozemků o vedení části komunikaci i v jejich pozemcích a následném majetkovém
vypořádání.

a) xxxx, kterému komunikace zasahuje do jeho pozemku v ploše cca 7 m2, požádal o
směnu za část pozemku obce p.č. 2709 o stejné výměře při dolní části jeho
pozemku.

b) xxxx, kterým komunikace zasahuje do jejich pozemků v ploše cca 21 m2, požádali o
směnu za část pozemku obce p.č. 1619/22 o stejné výměře.

Usn. č. 7) ZO schvaluje záměr směny části pozemku p.č. 1590/1 o výměře cca 7 m2 ve
vlastnictví xxxx, za část pozemku p.č. 2709 o výměře cca 7 m2 ve vlastnictví obce, vše
v k.ú. Hluboké Mašůvky. Směna po provedení geometrického plánu, bez finančního
vyrovnání. Veškeré náklady spojené se směnou, zejm. GP a zavkladování smlouvy
nese obec.

Hlasování: pro 8 – proti 0 – zdržel se 0

Usn. č. 8) ZO schvaluje záměr směny pozemku p.č. 1591/3 o výměře 12 m2 a části
pozemku p.č. 1591/1 o výměře cca 9 m2 ve vlastnictví xxx, za část pozemku p.č.
1619/22 o výměře cca 21 m2 ve vlastnictví obce, vše v k.ú. Hluboké Mašůvky.
Realizace směny po výmazu zástavního práva ze směňovaných pozemků. Směna po
provedení geometrického plánu, bez finančního vyrovnání. Veškeré náklady spojené
se směnou, zejm. GP a zavkladování smlouvy nese obec.

Hlasování: pro 8 – proti 0 – zdržel se 0



10. Rybářský řád

Starostka vyzvala místostarostu Michala Kroupu ke sdělení podrobností k tomuto bodu.
Místostarosta Kroupa sdělil, že po dohodě s místními rybáři obec vytvořila základní pravidla
rybaření na obecním rybníku. Tyto podmínky jsou upraveny v Rybářském řádu, který
místostarosta podrobněji prezentoval.

Usn. č. 9) ZO schvaluje Rybářský řád pro rybolov na obecním rybníku v obci Hluboké
Mašůvky.

Hlasování: pro 8 – proti 0 – zdržel se 0

11. Příspěvek na spolufinancování sociálních služeb v ORP Znojmo

Starostka podrobně informovala k tomuto bodu, že obec obdržela žádost města Znojma o
příspěvek na spolufinancování soc.služeb v ORP Znojmo. Žádost byla v minulých
zasedáních odložena. Starostka vysvětlila, proč má obec příspěvek poskytovat, jak se jeho
výše počítá a jak systém funguje.

Usn. č. 10) ZO schvaluje poskytnutí finančního příspěvku - daru městu Znojmu,
Obroková 1/12, 669 22, Znojmo, IČ 00293881 ve výši 59.900,- Kč na financování
sociálních služeb v ORP Znojmo.

Hlasování: pro 5 – proti 3 – zdržel se 0

12. Informace o stavu jednotlivých připravovaných a realizovaných projektů a o postupu
řešení uložených úkolů

Starostka sdělila, že ve dnech 4. - 6.června bude probíhat čipování odpadových nádob na
tříděný odpad firmou Klíčník. Upozornila občany na nutnost vyndání odpadových nádob s
označením číslem popisným před své domy a to nejpozději 3.6.

Dále starostka informovala, že probíhá stavba obnova místní komunikace Ke Křížku.
V minulých dnech bylo dokončeno dláždění za KD, revitalizace prostranství před školou.
Obec má připraven demoliční výměr na demolici č.pop. 120. Dále probíhá příprava skladu
sypkého materiálu - čeká se na vyřízení stavebního povolení. Dále se dořešuje příprava
stavebního povolení na chodník ke hřbitovu a ke hřišti, kde je nutné jednání s Policií ČR
ohledně domluvy napojení chodníku na prostranství před hřbitovem.

Místostarosta Ing. Malec informoval, že probíhá sečení trávy v obci, následovat budou práce
na koupališti a v plánu jsou další revitalizační práce na hřbitově (přístupová cesta ke
kolumbáriu, lavičky, odsunutí odpadových nádob a revitalizace zeleně). V červnu je v plánu
realizace fotovoltaické elektrárny pro ČOV a v dalších měsících obnova místní komunikace
ulička Na Sadech.

Místostarosta M. Kroupa poděkoval za přípravy 100. výročí školy vedení obce, zastupitelům,
účetní, SDH a kulturní komisi. Informoval o nadcházejících kulturních akcích: 1.6. Den dětí
spojený s hlasováním v rámci participativního rozpočtování o vítězný projekt předložený
občany, dále 15.6. Rodinný cyklovýlet do Jaroměřic nad Rokytnou (cyklobusem) a zpět přes
Jevišovice domů, 19.6. T-mobile olympijský běh (start na fotbalovém hřišti). O prázdninách
se konají opět Hry bez hranic, tentokráte pořádané obcí Mašovice. Obec bude mít
2 soutěžní týmy.

Dále informoval, že obec obdržela dotaci od Jihomoravského kraje na nová sekční garážová
vrata požární zbrojnice.



ZO bere na vědomí informace o stavu jednotlivých připravovaných a realizovaných
projektů a o postupu řešení.

Byly prezentovány na projektoru fotografie z akcí.

13. Diskuze

Starostka vyzvala k diskuzi.
Občanka vznesla dotaz na stojan na kola ke hřbitovu (není zde žádný) a měla připomínku ke
koupi nových konví a opravu hadic u studny na hřbitově. Bylo přislíbeno zařídit.

Občan připomínkuje zanesený odvodňovací žlab na Mariánském nám. u hostince a problém
se sv. studní. Ing. Malec přislíbil nápravu

Občan vznesl dotaz na novou asfaltovou plochu v areálu fotbalového hřiště. Místostarosta
Kroupa odpověděl, že se jedná o nové multifunkční hřiště, které bude ještě pokryto
tartanovým povrchem. V tuto chvíli TJ Sokol čeká na vyřízení dotace u JMK. Hřiště bude
přístupné veřejnosti.

Nikdo další se do diskuze nepřihlásil.

14. Závěr

Starostka jednání v 19.00 hod. ukončila.

Přílohy zápisu:

1. Prezenční listina zastupitelů
2. Program ZZO
3. Řád veřejného pohřebiště Hluboké Mašůvky
4. Rybářský řád

V Hlubokých Mašůvkách dne 30.5.2024

Starosta Místostarosta

Zapsala: Jana Gabrhelová _______________________

Ověřil: Michal Kroupa _______________________

Petr Klouda _______________________


